



Announcement No. 16 /2564

Travel to Thailand from 1 November 2021

QUARANTINE EXEMPTION

- **From 1 November 2021, travelers from Eligible Countries - including China - (who have been in China for at least 21 consecutive days, or have traveled from Thailand), may be exempt from quarantine upon arrival, with the following requirements:**
 - **Travelers must be fully vaccinated with COVID-19 vaccines approved by Thai authorities** (At present, these are: Sinovac, Sinopharm, AstraZeneca/Covishield, Pfizer, Johnson & Johnson, Moderna, and Sputnik V – if you have received different types of vaccine in each dose, your vaccinations must meet the conditions set by the Thai authorities), **at least 14 days prior to traveling;**
 - **A 1-day reservation, with payment confirmation, at a “SHA+” or Alternative Quarantine (AQ) Hotel** (while waiting for the RT-PCR test result, once a negative result is issued, you are free to travel) **must be made;**
 - **Medical Insurance, with minimum coverage of USD 50,000, is required;**
 - **One RT-PCR COVID-19 Test Result, issued within 72 hours before traveling;**
and
 - **One RT-PCR COVID-19 Test on the arrival date in Thailand** (paid by traveler, to be included in SHA+/AQ reservation).

OTHER TRAVELERS

- **Travelers who have not received complete doses, or are not vaccinated, are required to quarantine for 10 days at an AQ Hotel, with payment confirmation required.**
- **Medical Insurance, with minimum coverage of USD 50,000, is required;**
- **One RT-PCR COVID-19 Test Result, issued within 72 hours before traveling; and**
- **Two RT-PCR COVID-19 Tests on arrival date and day 8 or 9 of quarantine.**

SANDBOX PROGRAMME

- **Fully-vaccinated travelers may also choose to enter the “Sandbox Programme” in designated provinces/areas.**
- **A 7-day reservation, with payment confirmation, at a “SHA+” hotel, is required.**
- **Travel will be restricted to the Sandbox Area within the 7-day period.**

*** CHILDREN under 12 years of age, who are not vaccinated, will be subject to the same requirements as the parents/guardians they are traveling with.**

*** Travelers who have been diagnosed with, and have recovered from, COVID-19 must show a Medical Certificate with the COVID-19 diagnosis and proof of vaccination (1 dose) within 3 months from the said illness. The vaccine must have been received at least 14 days prior to traveling.**

“THAILAND PASS”

- The “Thailand Pass” System, to replace the Certificate of Entry (COE) system, will open for registration from 1 November 2021.
- Travelers must register at <https://tp.consular.go.th> at least 7 days prior to traveling, to provide the required information and documents (including your Vaccination Certificate), once approved, a “Thailand Pass QR Code” will be issued for your travel to Thailand. This will be checked, along with your RT-PCR Test result, upon arrival in Thailand.
 - For your Vaccination Certificate (VC), travelers should submit an “International Travel Health Certificate”, which is in English and in the format approved by Chinese Health Authorities, through the System, OR, if your locally-issued VC is in Chinese, it should be translated into English, by the issuing hospital or clinic, or by a professional translation service. Automatically - generated translations are not acceptable.
 - The RT-PCR COVID-19 Test Result should also be issued in English, or translated into English.
- Travelers already issued with COEs before 1 November 2021 may use their existing COEs for travel to Thailand. Please contact your hotel directly for refunds.

Royal Thai Consulate-General
Xi'an
26 October B.E. 2564 (2021)



(非正式翻译稿)

通知 NO. 16 /2564

自 2021 年 11 月 1 日起前往泰国

免除隔离

- 自 2021 年 11 月 1 日起，来自符合条件的国家(包括中国)的旅客(在华连续居留至少 21 天，或从泰国前来)可按以下要求免除隔离：
 - 在旅行前至少 14 天接种泰国相关部门批准的全剂量新冠疫苗（目前，该疫苗为：科兴、中国国药、阿斯利康/ Covishield、辉瑞、强生、莫德纳和卫星五号——若您在每一剂疫苗接种中接种了不同类型的疫苗，您的疫苗接种必须符合泰国相关部门规定的条件）；
 - 须有“SHA+”或官方指定隔离(AQ)酒店 1 天有付款确认单的预订，（等待新冠病毒荧光定量检测结果，一旦检测结果呈阴性，您可以自由旅行）；
 - 最低保额 50000 美金的医疗保险；
 - 旅行前 72 小时内出具的新冠病毒荧光定量检测结果；
 - 一份抵达泰国当天的新冠病毒荧光定量检测结果（费用由旅客支付，包含在 SHA+/AQ 的预定中）。

其他旅客

- 未接种完全剂量或未接种疫苗的旅行者，须在官方指定的隔离酒店隔离 10 天并持有付款确认单；
- 最低保额 50000 美金的医疗保险；
- 旅行前 72 小时内出具的新冠病毒荧光定量检测结果；
- 抵达泰国当天和隔离第 8 或第 9 天的新冠病毒荧光定量检测结果。

沙盒计划

- 已接种全剂量新冠疫苗的旅行者可选择进入指定省份和地区的“沙盒计划”；
- 在“SHA+”酒店 7 天有付款确认单的预订；
- 仅限在沙盒区域内活动 7 天。

未接种疫苗的 12 岁以下儿童将受到与其同行父母/监护人相同的要求。

* 被诊断为新冠肺炎并已康复的旅行者必须出示在病发后 3 个月内新冠肺炎诊断的医疗证明和疫苗接种证明（1 剂）。必须在旅行前至少 14 天接种疫苗。

“泰国通行证”

- “泰国通行证”系统将取代入境许可(COE)系统，从 2021 年 11 月 1 日起开放注册。
- 旅客必须在旅行前至少 7 天在 <https://tp.consular.go.th> 网站注册，提供所需的信息和文件(包括疫苗接种证书)，一旦获得批准，您将获得“泰国通行证二维码”。抵达泰国时，您的泰国通行证以及荧光定量检测结果将被查验。
 - 旅行者应在系统中提交一份“国际旅行健康证书”，该证书为英文，并为中国卫生部门批准的格式；或，如果您所持当地签发的疫苗接种证明是中文的，则

应由签发医院、诊所或专业翻译服务机构将其翻译成英文。自动生成的翻译件将不被认可。

- 新冠病毒荧光定量检测结果也须为英文，或被翻译成英文。
- **2021年11月1日前获得入境许可的旅行者可使用其现有入境许可前往泰国。退款请直接与酒店联系。**

